

成都人造草坪材料，成都人造草坪厂家

产品名称	成都人造草坪材料，成都人造草坪厂家
公司名称	湖北盛立体育科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	塑胶跑道,塑胶跑道生产厂家,新国标塑胶跑道,混合型塑胶跑道,透气型塑胶跑道,EPDM塑胶跑道,硅PU球场,丙烯酸球场施工,足球场人造草坪材料,塑胶跑道价格每平方米多少钱
联系电话	15907164393 18627895877

产品详情

成都人造草坪材料，成都人造草坪厂家

人造草坪球场翻新需要了解哪些方面？

草坪使用久了就会老化损坏，影响运动体验，这时需要更换新的人造草坪，那么翻新人造草坪需要做哪几点呢？

Artificial turf will age and damage when used for a long time, which will affect the sports experience. At this time, new artificial turf needs to be replaced.

铲除老旧人造草坪：铺设人工草坪的一般都是水泥、沥青、碎石基础这三种，拆除人造草坪过程中，使用专用的工具把人工草坪和结合层铲除。

Weeding out the old artificial lawn: the paving of artificial lawn is cement, asphalt and gravel foundation. In the process of removing the artificial lawn, special tools are used to remove the artificial lawn and the combination layer.

清理场地废料：人造草坪在铲除后，场地上会留下很多废料，如果是一个标准的足球场，那么清理场地也是一个很大的工作量，需要将场地清扫并用水冲洗一遍。

Cleaning up the site waste: after the lawn is removed, there will be a lot of waste left on the site. If it is a standard football field, it will be a great work to clean the site, which needs to be cleaned and rinsed with water.

人造草坪铺设：在场地清洁干净后由人造草坪施工人员进行人造草坪铺设。

Artificial lawn laying: artificial lawn laying is carried out by professional lawn builders after the site is clean and clean.

人造草坪场地验收：确认场地外观，平整度，各种功能线尺寸，人造草坪无拱起，脱胶，断裂等现象，验收合格后保养7天左右即可使用。

Acceptance inspection of artificial lawn site: confirm the appearance, flatness, various functional line sizes of the site, no arched, degumming, fracture and other phenomena of artificial lawn, and maintain it for about 7 days after acceptance.

人造草坪能够满足长时间高频率的使用，非常适合学校建设，学校操场建造人造草坪球场可提高学校体育教学水平，提升学校的教学环境，让学生玩的开心学的开心。运动场休闲人造草一平方多少钱咨询运之家。